
Minnesanteckningar från dialogträff 

”Service på landsbygden i Ljusdals kommun” 

Plats: Los skola 

Datum: 26 september 2024 ca 18.00-20.00 

1. Välkommen och inledning 

2. Fikaservering 

3. Aktuell information från Ljusdals kommun 

a. kort info från närvarande tjänstepersoner om vad de jobbar med 

b. medskick från andra förvaltningar 

4. Byarådets prioriterade frågor 

5. Återsamling sammanfattning och avslutning 

Mötesserien startade 2022 inom ett projekt för landsbygdsutveckling finansierat av EU      

Mötesanteckningar: 

26 personer var närvarande, se deltagarlista. Från Ljusdals kommun medverkade Bengt Strandberg, 

Roland Hamlin, Lars-Åke Eriksson, Viktor Svensson och Torleif Bakke. 

Mötet inleddes med fika. Därefter informerade kommunens representanter om saker på gång: 

* Nya översiktsplanen kommer att finnas i digital form, troligen ut på remiss före nyår. 

* Nya sopkärl för papper och plast kommer ut till våren. 

* Valdistrikten Los-Hamra och Korskrogen kommer att behöva slås ihop då de är för små idag. 

* Skidbacken Furubacken kommer att restaureras grundligt tack vare bra samarbete mellan 

föreningar, kommunen och Allmänna Arvsfonden. 

* Socialförvaltningen har tack vare satsning på förebyggande arbete kunnat sänka sina kostnader de 

senaste åren. 

* Informationsskyltar vid infarterna till Los – Bengt visar förslag till placering och utseende. 

Frågor som lyftes av mötesdeltagare: 

* Cykelvägen har vi väntat på i 25 år nu. Markägarfrågor hindrar – alternativ sträckning diskuteras. 

* 40-begränsningen genom byn respekteras inte – hur kan vi få ner farten? (Bulor, avsmalningar, 

fartkameror?) Att det är Trafikverkets väg begränsar kommunens möjligheter att påverka. 

* Flyttkedjor – inflyttningskö, byggbara tomter? Hur kan man påvisa att efterfrågan finns? 

* Ungas deltagande i mötena? Vad kan vi göra för att få med dem? 

* Kostnad för nya soptunnorna? Kan ej svara direkt, undersöker. 

* Bjuda in politiker, Ljusdalshem m m nästa gång? 


